

## Call for Manuscripts

The *Canadian Journal of Counselling* intends to publish a special issue devoted to **Multicultural Counselling in the Millennium**. Dr. Nancy Arthur and Dr. John Stewart will be the Guest Editors for this theme issue. As we approach the millennium, counsellors are challenged to respond to shifting cultural forces in our society. There is a need to prepare counsellors for the realities of cultural diversity. One-page proposals for manuscripts are requested for this issue that addresses conceptual, research, and practical issues for multicultural counselling. Manuscripts might address topics such as the following: cultural forces impacting counselling practice; the training of counsellors for multicultural competencies; innovations in counselling diverse clients; challenges to traditional counselling paradigms; ethical issues in multicultural counselling; assessment of multicultural competencies; strategies for bridging cultural differences between counsellors and clients. Other topics related to multicultural counselling are encouraged. The proposals should be submitted to the Guest Editor by **January 5, 1999**. The deadline for manuscripts of accepted proposals is **June 1, 1999**. Proposals should be submitted to Dr. Nancy Arthur, Department of Educational Psychology, University of Calgary, 2500 University Drive NW, Calgary, AB T2N 1N4. Phone (403) 220-6756; Fax: (403) 282-9244.

## Demande de manuscrits

La *Revue canadienne de counseling* se propose de publier un numéro spécial consacré au **Counseling multiculturel au millénaire**. Dr Nancy Arthur et Dr John Stewart seront les rédacteurs invités pour ce numéro thématique. Au fur et à mesure que nous nous approchons du millénaire, les conseillers doivent s'adapter à un déplacement des forces culturelles dans notre société. Il faut préparer les conseillers à affronter les réalités de la diversité culturelle. Nous vous demandons de nous faire parvenir des avant-projets de manuscrit d'une page portant sur des questions conceptuelles, pratiques et de recherche et touchant au counseling multiculturel. Les manuscrits pourraient aborder des sujets tels que les suivants: les forces influençant la pratique du counseling; la formation des conseillers en compétences multiculturelles; les innovations dans le counseling d'une diversité de clients; les remises en question de paradigmes de counseling traditionnels; les questions d'éthique entourant le counseling multiculturel; l'évaluation des compétences multiculturelles; les stratégies pour surmonter les différences culturelles entre les conseillers et les clients. Nous encourageons également d'autres sujets liés au counseling multiculturel. Les avant-projets d'une page devront être soumis aux rédacteurs invités avant le 5 janvier 1999. La date limite pour la soumission de manuscrits des avant-projets qui sont acceptés sera le 1er juin 1999. Veuillez adresser vos avant-projets au Dr Nancy Arthur, Department of Educational Psychology, University of Calgary, 2500 University Drive NW, AB T2N 1N4. Téléphone: (403) 220-6756; Télécopieur: (403) 282-9244.